
Protokół nr X/2025 
z sesji Rady Powiatu Chodzieskiego, 

która odbyła się w dniu 16 stycznia 2025 r. 
w Młodzieżowym Domu Kultury w Chodzieży

Obrady X nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Chodzieskiego rozpoczęto w dniu 
16 stycznia 2025 r. o godz. 09:00. 
W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych. 
Obecni: 
1. Bartosz Burzyński
2. Kinga Buszkiewicz
3. Emil Gursz
4. Julian Hermaszczuk
5. Magdalena Jankowska
6. Mirosław Juraszek
7. Tomasz Kaczuba
8. Marcin Kita
9. Julia Kołodziejewska
10. Mateusz Krojenka
11. Jacek Łukaszczyk
12. Paulina Panek
13. Jacek Pszczółka
14. Magdalena Pytlak
15. Stanisław Tadej
16. Adrian Urbański
17. Mariusz Witczuk

1. Otwarcie sesji.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita o godz. 9:00 otworzył X sesję Rady Powiatu 
Chodzieskiego i powitał przybyłych na sesję gości oraz radnych.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita w celu stwierdzenia prawomocności poprosił 
radnych o potwierdzenie obecności w sesji. Następnie stwierdził, że w sesji bierze udział 
17 radych, co stanowi quorum przy którym rada może obradować  i podejmować 
prawomocne decyzje. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

3. Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że porządek obrad radni otrzymali 
wraz z materiałami na sesję i zapytał czy są jakieś pytania dotyczące porządku sesji. Żadnych 
pytań dotyczących porządku obrad nie było wobec czego przedstawiał się on następująco: 
1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie
     między sesjami.
6. Podjęcie uchwał w sprawach:
    a)  zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego, 
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    b)  zmiany uchwały budżetowej na rok 2025.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Wolne głosy i oświadczenia.
9. Zakończenie obrad.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu 
z poprzedniej sesji. Żadnych uwag do protokołu nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Protokół z poprzedniej sesji został przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęty.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie 
między sesjami.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że sprawozdanie radni otrzymali 
na piśmie wraz z materiałami na sesję i zapytał, czy w związku z tym sprawozdaniem radni 
mają pytania.                                                                                                                          
Żadnych głosów w tym punkcie posiedzenia nie było. 
Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
6. Podjęcie uchwał w sprawach:
Pierwszym projektem była uchwała w sprawie 
a) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego,
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez komisje.                                                                                                                      
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poprosił Panią Skarbnik Annę Zdziebło 
o przedstawienie projektu uchwały. 
Skarbnik Anna Zdziebło omówiła projekt uchwały. 
Żadnych pytań do projektu uchwały nie było przystąpiono więc do głosowania. 
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Chodzieskiego, 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
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Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk 
Uchwała Nr X/64/2025 z dnia 16 stycznia 2025 r. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Chodzieskiego została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta 
i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Kolejnym projektem była uchwała w sprawie 
b) zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez komisje.                                                                                                                      
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poprosił Panią Skarbnik Annę Zdziebło 
o przedstawienie projektu uchwały. 
Skarbnik Anna Zdziebło omówiła projekt uchwały. 
Żadnych pytań ani uwag do projektu uchwały nie było przystąpiono więc do głosowania. 
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Uchwała Nr X/65/2025 z dnia 16 stycznia 2025 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
na rok 2025 została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 4 
do niniejszego protokołu.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że żadna interpelacja na piśmie 
nie wpłynęła i zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie. 
Żadnych głosów nie było, więc przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku 
posiedzenia.

8. Wolne głosy i oświadczenia.
Żadnych głosów w tym punkcie posiedzenia nie było.

9. Zakończenie obrad.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita, wobec wyczerpania porządku obrad, o godz. 
9:10 zamknął obrady X sesji Rady Powiatu Chodzieskiego

                                                                                        Przewodniczący
                                                                            Rady Powiatu Chodzieskiego

                                                                                          Marcin Kita

Protokołowała

Maria Przygocka
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